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„Szívesen vállalok pluszmunkát" 
V á l a s z o l L a k i Z s o l t , a z é l e l m i s z e r i p a r i f ő i s k o l a i k a r H O K - e l n ö k e 

- Néhány hónapja választottak az egye-
tem Szegedi Élelmiszeripari Főiskolai 
Kar (SZÉFK) HÖK-elnökévé. A ta-
pasztalatok birtokában milyen terveid 
vannak erre a félévre nézve? 

- A HÖK-választások nagyon sokáig 
elhúzódtak és márciusra fejeződtek 
be. A korábbi testületi tagok nagy 
része végzett vagy nem kívánt to-
vább megbízatást vállalni, így a 9 ta-
gú HÖK-testületbe - egy fő kivéte-
lével - csupa új ember került. Én is 
friss HÖK-ös voltam, és ilyen körül-
mények között választottak elnök-
ké. Minden új volt, de gyorsan bele 
kellett tanulnom feladatomba, mert 
rákényszerültem. Elődöm, Vén Dóra 
és Kovács András jelenlegi alelnök, 
aki az egyetlen korábbi HÖK-ös az 
új testületben, jelentős segítséget 
nyújtottak-nyújtanak. Hisz sok a te-
endőnk a karon. A legfontosabbnak 
kezdettől fogva azt tekintettem, 
hogy megismertessük munkánkat a 
hallgatókkal, korábban ugyanis téves 
kép élt bennük a hökösökkel szem-
ben. Hangsúlyozzuk, hogy mi va-
gyunk a hallgatókért, továbbá nép-
szerűsítjük a SZÉF-et a jelenlegi és 
jövőbeni hallgatók körében. A konk-
rét feladatokból az egész HÖK-
testület kiveszi a részét, úgy érzem, a 
társaság a gólyatábor szevezési-
lebonyolítási munkájában összeko-
vácsolódott, tudunk csapatban dol-
gozni. Következő nagyszabású 
rendezvényünk az AGEE-vel közö-
sen szervezett gasztronómiai konfe-
rencia lesz szeptember 18-19-20-án, 
„Második Eurorégiós Diáknapok" 
címmel, melyre 30 főig külföldi hall-
gatókat is várunk Temesvárról, Arad-
ról, Szabadkáról és Újvidékről. Napi 
két előadást hallgathatnak a résztve-
vők angol nyelven a táplálkozás, 
gasztronómia, higiénia tárgykörében. 
Az előadások nyitottak, bárki részt 
vehet rajtuk. A következő nagy ese-
mény a hagyományos kari gólyabál 
lesz, remélem, csapatunk bírni fogja 

a nagy iramot, amit a sűrű ősz diktál, 
hisz az említettek mellett egy tanár-
diák együttműködés keretében jóté-
konysági rendezvényt is tartunk ok-
tóber végén vagy november elején. 
Konkrét cél még nincs, de a befolyt 
összeget mindenképpen valamely 
rászoruló csoport megsegítésére kí-
vánjuk fordítani. Közeleg a Szegedi 
Élelmiszeripari Főiskola alapításá-
nak 40. évfordulója is (szeptember 
21-én), amelyről több meghívott 
vendéggel zajló konferenciával em-
lékezik meg a kar. Bár konkrét felké-
rést nem kaptunk, ha segítségre lesz 
szüksége a kari vezetésnek, számít-
hat a HÖK munkájára. 

-Milyennek találod az együttműködést 
az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat 
(EHOK) Elnökségében, és milyen fel-
adatokat látsz el? 

- Rendszeresen részt veszek az ülése-
ken, és azt tapasztalom, hogy min-
denki céltudatosan a feladatai elvégé-
sén dolgozik. Az EHÖK-öt az 
egyetemi kollégiumi bizottságban 
képviselem, tagja vagyok az Egyete-
mi Tanácsnak, és részt vettem a hall-
gatói juttatások és térítések szabályza-
tát kidolgozó bizottság munkájában. 

- Mi a SZEFK álláspontja a megemel-
kedett normatíva felosztásáról? Mi lesz 
a pluszpénz sorsa? 

- A mai nap folyamán (szeptember 
16-án - a szerk.) volt egy megbeszélé-
sünk Cséfalvay Ignác tanár úrral, a Ta-
nulmányi Osztály vezetőjével és 
Döbör András EHÖK-elnökkel, meg-
vitattuk a kérdést, előre láthatóan a 
tanulmányi ösztöndíjak összegét fog-
juk emelni: Az EHÖK elnökségi ülé-
sén a többi kar is a tanulmányi 
ösztöndíj emelése mellett foglalt ál-
lást. A jövö évi normatívafelosztásban 
már ingyen utazási bérletre szánt ösz-
szeg is szerepelni fog. Itt jegyzem 
meg, hogy a hagyományos alanyi jogú 
juttatások - beiratkozási jegyzettámo-
gatás, karácsonyi segély egyenkénti 2-
3000 forintos összege továbbra is 
megmarad. 

— Mivel töltöd a szabadidődet - ha egy-
általán ismerős még ez a fogalom? 

— Valóban kevés szabadidőm van, 
így a sportolás is csak esti úszás for-
májában jelenik meg. Korábban fo-
ciztam, de sportsérülésem ezt már 
csak nagy ritkán teszi lehetővé. Szí-
vesen töltöm időmet barátaimmal, és 
bárpultos munkát is vállalok a szege-
di éjszakában. S ha van egy napom, 
ami szabad, legszívesebben hazauta-
zom, hogy családommal és 10 hóna-
pos kishúgommal találkozhassam. 

— Alik a személyes terveid a következő 
évekre? 

-Jelenlegi szakomon - a vállalkozói 
menedzseren - két év múlva vég-
zek. Szívesen vállalnék egy élelmi-
szeripari cégnél marketingtevékeny-
séget, de nem egyszerű ezen a 
területen kezdőként elhelyezkedni. 
Szeretnék továbbtanulni is: szívesen 
maradnék Szegeden, hogy a közgá-
zon folytassam tanulmányaimat, de 
az sem kizárt, hogy Pestre, a Külke-
reskedelmi Főiskola levelező képzé-
sére adom majd be jelentkezésemet. 

H. Z. I. 


